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§ 60 FRN 2022-00067 

Status ASB, digitalt boknings- och bidragssystem 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 
Fritidsnämnden informerades genom en kort presentation av status i införandet av ASB, 

nytt digitalt boknings- och bidragssystem. Informationen gavs av projektledare för 

införandeprojektet.  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

 

- - - - - 
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§ 61  FRN 2022–00062 

Skötselbidrag till föreningen Sörmlandsleden 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja föreningen Sörmlandsleden 10 000 kronor i 

skötselbidrag för underhåll av Sörmlandsleden för år 2022.   

Ärendet 
Föreningen ansöker om fortsatt bidrag för skötsel och underhåll av Sörmlandsleden. 

Sörmlandsleden går igenom Nacka kommun och omfattar en sträcka på cirka 10 kilometer.  

Föreningen marknadsför, utvecklar och underhåller Sörmlandsleden. Skötselbidraget ska 

exempelvis gå till slyröjning, borttagning av träd, mindre reparationer, målning och byte av 

stolpar och riktningspilar.  

Ur ett folkhälsoperspektiv är det bra att kommunen möjliggöra för vandring på 

välpreparerade vandringsleder i Nacka. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 21 september 2022 

Bilagor: 

1.Bidragsansökan  

2. Bilaga till bidragsansökan. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.  

 

 

- - - - - 
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§ 62 FRN 2022–00060  

Särskilt verksamhetsbidrag 2023  

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja särskilt verksamhetsbidrag enligt nedanstående 

fördelning: 

a. Anhörigföreningen Livgivarna, 3 625 kr 

b. Astma och allergiföreningen Stockholm Sydost, 19 000 kr. 

c. Attention Nacka-Värmdö, 28 000 kr 

d. DHB Östra, 5 250 kr 

e. FUB Nacka Värmdö, 15 700 kr 

f. HRF Nacka Värmdö, 7 100 kr  

g. Nacka Värmdö Hjärt-Lung, 15 125 kr 

h. Reumatikerföreningen Nacka Värmdö, 42 650 kr 

i. Synskadades riksförbund Nacka Värmdö, 4 300 kr 

j. Strokeföreningen Öst, Nacka Värmdö, 4 150 kr 

k. Astma och allergiföreningen för lägerverksamhet, 14 000 kr 

l. Järla IF fotbollsklubb, Dream Team, 135 000 kr 

m. Järla IF orientering och skidor, Friska Nacka, 80 000 kr 

n. Nacka HI, 150 000 kr 

o. Nacka simsällskap, 56 250 kr 

p. Stiftelsen Skota hem, 150 000 kr 

q. Twisters Cheer Elite, Para Cheer, 16 595 kr 

r. Värmdö ridklubb, funkisridning, 85 000 kr 

s. Älta idrottsförening, Funki Skate, 60 500 kr 

Ärendet 
Enligt fritidsnämndens riktlinjer ska särskilt verksamhetsbidrag stötta verksamheter som på 

ett särskilt betydelsefullt sätt förbättrar möjligheten till en aktiv fritid för personer med 

funktionsnedsättning eller stötta långsiktiga satsningar för folkhälsa och öppen verksamhet.   

 

Sista ansökningsdag för verksamhet under 2023 var den 25 augusti 2022. Vid detta tillfälle 

hade det inkommit 19 ansökningar om särskilt verksamhetsbidrag.  

 

Av 19 inkomna ansökningar föreslås samtliga beviljas särskilt verksamhetsbidrag med ett 

totalt belopp om 892 245 kronor.  

 

Föreningarna har ansökt om bidrag för sociala aktiviteter, idrottsaktiviteter, intressepolitiskt 

arbete och satsningar för att öka möjligheter till aktiv fritid för personer med 

funktionsnedsättning och ökad folkhälsa i Nacka. 
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Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 30 september 2022 

Bilaga 1. Fördelning av särskilt verksamhetsbidrag 2023, 2022-10-13 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckning 
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna: 

”Många bidrag prioriterade olika sätt att minska energianvändning i respektive verksamhets 

faciliteter. Självklart ska kommunen fortsätta stötta föreningars egna initiativ till att minska 

utsläppen och använda energi mer effektivt. Socialdemokraterna tycker däremot inte att det 

ska förväxlas med att kommunen inte ytterligare bör prioritera energieffektivisering och 

minskade utsläpp när nya faciliteter byggs. Bland annat har vi tidigare föreslagit 

värmeväxlingssystem, där värmen som blir över när till exempel en ishall kyls kan användas 

till en närliggande facilitetet som att värma en simhall. Därför är det viktigt i 

stadsplaneringen som görs prioritera att energikrävande faciliteter som kan nyttja ett 

värmeväxlingssystem ligger nära varandra i ett kluster. I den energikris vi nu befinner oss i 

är det relevant att undersöka alla möjliga metoder som möjliggör att kommunen fortsatt 

kan erbjuda prisvärd verksamhet.” 

 

 

- - - - - 
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§ 63 FRN 2022–00026  

Projektbidrag 2023  

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja:  

 

a. Boo KFUM 5 800 kronor för ledarutbildningar 

b. Darra Musik och Dans 51 196 kronor för höst- och jullovsverksamhet 

c. Skuru IKs basketsektion 50 000 kronor för ledarutbildning och 

ledarutvecklingsplan 

d. Nadjas Dansakademi 27 500 kronor för prova på-verksamhet 

e. Boo FF 50 000 kronor för att arbeta med psykisk ohälsa. 

Ärendet 
Enligt fritidsnämndens riktlinjer ska projektbidraget hjälpa föreningar att genomföra 

projekt som kan höja verksamhetens kvalitet, skapa en möjlighet att pröva nya 

verksamhetsformer och nå nya grupper.  

 

Sista ansökningsdag för den andra ansökningsperioden 2022 var den 25 augusti. Under 

årets andra ansökningsperiod har det inkommit fem ansökningar om projektbidrag. Den 

totala budgeten för projektbidraget år 2022 är 350 000 kronor. För de ansökningar som 

inkom under årets första ansökningsperiod beviljade nämnden totalt 129 000 kronor. Dock 

har två av de projekt som beviljades bidrag inte genomförts och 52 000 kronor har därför 

återbetalats till kommunen vilket innebär att endast 77 000 kronor har betalats ut och 

nyttjats hittills under 2022. Samtliga nu inkomna ansökningar föreslås beviljas projektbidrag 

med ett totalt belopp om totalt 184 496 kronor.  

 

Föreningarna har under årets andra ansökningsperiod ansökt om projektbidrag för bland 

annat utbildningsinsatser, lovverksamhet och rekrytering. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 29 september 2022 

Bilaga 1: Projektbidrag 2022 - Ansökningsperiod 2 - Sammanfattningar och bedömningar 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckning 
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna:  

”Många bidrag prioriterade olika sätt att minska energianvändning i respektive verksamhets 

faciliteter. Självklart ska kommunen fortsätta stötta föreningars egna initiativ till att minska 
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utsläppen och använda energi mer effektivt. Socialdemokraterna tycker däremot inte att det 

ska förväxlas med att kommunen inte ytterligare bör prioritera energieffektivisering och 

minskade utsläpp när nya faciliteter byggs. Bland annat har vi tidigare föreslagit 

värmeväxlingssystem, där värmen som blir över när till exempel en ishall kyls kan användas 

till en närliggande facilitetet som att värma en simhall. Därför är det viktigt i 

stadsplaneringen som görs prioritera att energikrävande faciliteter som kan nyttja ett 

värmeväxlingssystem ligger nära varandra i ett kluster. I den energikris vi nu befinner oss i 

är det relevant att undersöka alla möjliga metoder som möjliggör att kommunen fortsatt 

kan erbjuda prisvärd verksamhet.” 

 

 

- - - - -  
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§ 64 FRN 2022-00028  

Investeringsbidrag 2022  
Ansökningsperiod 2 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja:  

a. Älta Tennisklubb 50 000 kronor för installation av bergvärme 

b. Boo KFUM Idrottsavdelning 50 000 kronor för nya luftvärmepumpar 

c. Nacka Hockey 50 000 kronor för renovering av skottramp 

d. Saltsjöbadens Sjöscoutkår 50 000 kronor för nya luftvärmepumpar 

e. Compass Sportryttarklubb 35 000 kronor för laddstolpe 

f. Saltsjöbadens Slalomklubb 50 000 kronor för uppgradering av belysning 

g. Nacka Hundungdom 50 000 kronor för nytt klubbhus 

h. Järla IF Orientering och skidor 23 000 kronor för att åtgärda fel i entréfunktion 

 

2. Fritidsnämnden beslutar att avslå: 

i. Boo FFs ansökan om anpassningar av kansli och cafeteria 

Ärendet 
Investeringsbidraget riktar sig till bidragsberättigade föreningar som äger eller hyr sina egna 

lokaler och anläggningar. Bidrag kan inte sökas för investeringsprojekt i lokaler som upplåts 

på timbasis säsongsvis av kommunen eller för lokaler som ingår i kommunens utbud av 

anläggningar.  

 

Investeringsbidraget riktar sig till bidragsberättigade föreningar som äger eller hyr sina egna 

lokaler och anläggningar. Bidrag kan inte sökas för investeringsprojekt i lokaler som upplåts 

per timbasis säsongsvis av kommunen eller för lokaler som ingår i kommunens utbud av 

anläggningar.  

 

Syftet med investeringsbidraget är att erbjuda ekonomiskt stöd till föreningarna för att de 

ska kunna genomföra olika investeringar, renoveringar eller underhållsåtgärder i sina egna 

anläggningar.  

 

För 2022 är sammanlagt 500 000 kronor avsatt för att dela ut i investeringsbidrag. För de 

ansökningar som inkom under årets första ansökningsperiod beviljades tre föreningar 

bidrag om totalt 142 000 kronor. Under årets andra ansökningsperiod inkom nio 

ansökningar om totalt 495 000 kronor.  

 

Om fritidsnämnden beslutar i enlighet med enhetens förslag beviljas åtta föreningar 

investeringsbidrag om totalt 358 000 kronor. 
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Enheten har i handläggningen av inkomna ansökningar under denna period delvis valt att 

prioritera ansökningar som handlar om att spara in på föreningarnas energiförbrukning. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 4 oktober 2022 

Bilaga 1: Investeringsbidrag 2022 – Ansökningsperiod 2 – Sammanfattningar och 

bedömningar 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckning 
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna:  

”Många bidrag prioriterade olika sätt att minska energianvändning i respektive verksamhets 

faciliteter. Självklart ska kommunen fortsätta stötta föreningars egna initiativ till att minska 

utsläppen och använda energi mer effektivt. Socialdemokraterna tycker däremot inte att det 

ska förväxlas med att kommunen inte ytterligare bör prioritera energieffektivisering och 

minskade utsläpp när nya faciliteter byggs. Bland annat har vi tidigare föreslagit 

värmeväxlingssystem, där värmen som blir över när till exempel en ishall kyls kan användas 

till en närliggande facilitetet som att värma en simhall. Därför är det viktigt i 

stadsplaneringen som görs prioritera att energikrävande faciliteter som kan nyttja ett 

värmeväxlingssystem ligger nära varandra i ett kluster. I den energikris vi nu befinner oss i 

är det relevant att undersöka alla möjliga metoder som möjliggör att kommunen fortsatt 

kan erbjuda prisvärd verksamhet.” 

 

- - - - - 
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§ 65  

Delegationsbeslut och anmälningar  

Beslut 
Fritidsnämnden noterar det anmälda delegationsbeslutet till protokollet.  

Handlingar i ärendet 
• Delegationsbeslut Utbetalning av aktivitetsbidrag våren 2022, FRN 2022–00053, 

2022-10-24 

o Bilaga Aktivitetsbidrag våren 2022  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade det anmälda delegationsbeslutet till protokollet.  

 

 

- - - - - 
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§ 66  

Övriga frågor  

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 
Ella Tegsten (S) ställde frågor om fotbollsplanerna i Källtorp och Ramsmora. Anders 

Mebius, kultur- och fritidsdirektör, informerade om att det inte fanns någon ny information 

att ge.  

 

Ella Tegsten (S) ställde en fråga om strömförbrukningen hos ishallarna i vinter. Gunilla 

Grudevall-Steen (L), ordförande, Anders Mebius, kultur- och fritidsdirektör, och Henrik 

Ivarsson, utvecklingsledare på kultur- och fritidsenheten, informerade om att det inte finns 

några planer på att stänga ner ishallarna tidigare. En fråga har skickats ut till föreningarna 

om det finns förslag på hur man kan minska på energiförbrukningen i vinter. Till nästa 

nämnd den 7 december kommer ett informationsärende, där bland annat de förslag som 

kommit in från föreningarna redovisas. Det informerades även om att ishallarna har 

halverat drift/elkostnaderna de senaste femton åren.   

 

Ella Tegsten (S) ställde frågor om kostnaden och arbetsmiljön gällande tältbassängen på 

Saltsjöbadens IP. Anders Mebius, kultur- och fritidsdirektör, svarade på frågorna och 

informerade om att mätningar har gjorts, vissa åtgärder på fastigheten kommer att göras 

bland annat byta ut golvet och man följer de riktlinjer som finns.  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 

 

 

- - - - - 
 


